

Today, the world lives in chaos due to misinformation, division and loopholes in laws so that some thugs in power take advantage of it. This is what is currently happening in Texas. When Governor @GregAbbott_TX announced camoin inspections last week, he said the goal was to stop drug and human trafficking. Abbott himself acknowledged that this would significantly slow down traffic. Yet by the end of the day on April 9, the DPS had inspected 2,390 commercial vehicles, of which 552 had been taken out of service "for serious safety deficiencies, including faulty brakes, faulty tires and faulty lighting". This resulted in \$30 million worth of goods being blocked at the border. In the end, **everybody pays**. So calm down my friends. To avoid being ripped off by the bad guys, you must: 1- **choose good senators, representatives, and governors who serve you;** 2- **help the poor to be well informed by sharing information by the conventional method...**

Aujourd'hui, le monde vit dans le chaos à cause de la désinformation, de la division et des lacunes dans les lois de sorte que certains voyous au pouvoir en profitent. C'est ce qui se passe actuellement au Texas. Lorsque le gouverneur @GregAbbott_TX a annoncé des inspections des camions la semaine dernière, il a déclaré que l'objectif était **d'arrêter le trafic de drogue et la traite des êtres humains**. Abbott lui-même a reconnu que cela ralentirait considérablement le trafic. Pourtant, à la fin de la journée du 9 avril, le DPS avait inspecté 2390 véhicules utilitaires, dont 552 avaient été mis hors service "pour de graves manquements à la sécurité, notamment **des freins défectueux, des pneus défectueux et un éclairage défectueux**". Cela a entraîné le blocage de 30 millions de dollars de marchandises à la frontière. Donc tout le monde paie. Alors calmez-vous mes amies. Pour ne pas vous faire arnaquer par des méchants, il faut: 1- choisir de bons sénateurs, représentants, et gouverneurs qui vous servent; 2- aider les pauvres à bien s'informer en partageant l'information par la méthode conventionnelle...

*) twitter.com/themonicamadden/status/1513921041172779017

*) zerohedge.com/political/texas-clogs-ports-entry-state-forces-attention-illegal-immigration

*) twitter.com/themonicamadden/status/1513920488157986825

*) twitter.com/TheLastWord/status/1514091857596370948

*) <https://twitter.com/TexasTribune/status/1514235025436426240>

*) twitter.com/BetoORourke/status/1513693999063699461 (' video, Abbott's chaos on the border')